



L'à Propos Newspaper

N°67 • WINTER 2025-26

Please note that the library will be closed on December 24, 27, 30, and 31. We will reopen on Saturday, January 3! The whole team wishes you a very Merry Christmas and a Happy New Year!

Bibliothèque
Denise-Larocque-Duhamel
STANBRIDGE EAST

Your library needs your help!

We are looking for:

- **Dedicated volunteers** to lend a precious hand to the presenter of the **Story Time** program! This entertaining activity for children allows young families to meet and better integrate into the life and community of our beloved village.
- **Bookshelves** (in good condition) to store donated used books before they are resold.
- And **two working computers** to replace the outdated ones made available to our users at the library.

If you'd like to make a donation or volunteer your time, please contact us or stop by the library.

Every contribution helps us grow this space of learning and community. Thank you for your support!



OPENING HOURS & CONTACT INFO



Tuesday	Wednesday	Saturday
6:30pm to 8:30pm	1:30pm to 4:30pm	10:00am to Noon

Postal Address: 12a, Maple Street, Stanbridge East

Telephone: 450-248-4662

New Email Address: bibliotheque.stanbridge@gmail.com

Website: mabibliotheque.ca/stanbridge



Journal L'à Propos

N°67 • HIVER 2025-26

Veuillez prendre note que la bibliothèque sera fermée les 24, 27, 30 et 31 décembre. De retour le samedi 3 janvier! Toute l'équipe vous souhaite un très Joyeux Noël et une Bonne Année!

Bibliothèque
Denise-Larocque-Duhamel
STANBRIDGE EAST

Votre bibliothèque a besoin de vous!

Nous recherchons :

- des **bénévoles enthousiastes** pour prêter main-forte à l'animatrice de **l'Heure du conte**! Cette activité divertissante pour les enfants permet aussi aux familles de se rencontrer et de mieux s'intégrer à la vie et la communauté de notre cher village.
- des **étagères à livres** (en bon état) pour entreposer les livres usagés qui nous sont offerts avant de pouvoir les revendre.
- et **deux ordinateurs fonctionnels** pour remplacer les désuets qui sont mis à la disposition de nos usagers à la biblio.

Si vous souhaitez faire un don ou offrir un peu de votre temps, contactez-nous ou passez nous voir à la bibliothèque.

Chaque geste compte pour faire grandir notre lieu de culture et de convivialité. Merci pour votre soutien!



HORAIRE ET COORDONNÉES



Mardi	Mercredi	Samedi
18 h 30 à 20 h 30	13 h 30 à 16 h 30	10 h à midi

Adresse postale : 12a, rue Maple, Stanbridge East

Téléphone : 450-248-4662

Nouveau courriel : bibliotheque.stanbridge@gmail.com

Site web : mabibliotheque.ca/stanbridge

NEWS / DIGITAL RESOURCES

Every month we buy dozens of new books and receive donations from individuals. Here are some of the new acquisitions made during the past 3 months. For the full list, visit our Facebook page!



NOUVELLES / RESSOURCES NUMÉRIQUES

Chaque mois, nous achetons des dizaines de livres et recevons des dons d'individus. Voici un aperçu des acquisitions faites au cours des 3 derniers mois. Visitez notre page Facebook pour la liste complète!



The Youth Corner: Every month, new releases are added to our (already large) collection of children's books. Here are some examples. Come see us often so you don't miss anything!



Le coin de jeunes : À chaque mois, des nouveautés s'ajoutent à notre collection (déjà importante) de livres jeunesse. En voici quelques exemples. Venez nous voir souvent pour ne rien manquer!



Follow us on Facebook! Visit our Facebook page to keep up with what's new at your library and to have access to all the links we are discussing in this issue of *L'à Propos*! www.facebook.com/BiblioStanbridgeEast



Suivez-nous sur Facebook! Visitez notre page pour être au courant de toutes les dernières nouvelles et pour avoir accès à tous les liens dont il est question dans ce numéro de *L'à Propos* www.facebook.com/BiblioStanbridgeEast